

Raied Ismail A. Al Nwaiser

رائد إسماعيل عبد الله النويصر

Jeddah, Saudi Arabia

جدة ، المملكة العربية السعودية

Dear Sir;

السلام عليكم و رحمة الله و بركاته ،،،

I am a management professional with 25 years of exceptional track record in propelling business growth through strategic sales and marketing, possessing allied exposure in strategic planning and business development initiatives. I am seeking a challenging and rewarding position to make tangible contributions in achieving long term objectives of a dynamic and growth oriented organization.

أنا إداري محترف مع خبرة و سجل إستثنائي لأكثر من 25 عاما من خلال تنمية الأعمال و تطوير إستراتيجيات المبيعات و التسويق ، و كذلك مبادرات تطوير الأعمال والتخطيط الإستراتيجي. وإبني أسعى إلى إيجاد عمل يحمل التحديات و تقديم مساهمات ملموسة في تحقيق أهداف طويلة الأجل من أجل شركة تنمو بشكل مطرد .

As evident from my CV, my exposure as Business Development Manager for a reputed company gives me a definite edge over my peers. I have displayed exceptional proficiency in strategic sales, marketing, market research, product management and client servicing. I have developed marketing strategies that have contributed handsomely to the gross turnover of all my previous and current employers. I also possess extensive experience in market penetration by researching on market trends and formulating sales and marketing concepts to enhance product diffusion into virgin markets and augmenting client base.

كما يتضح من السيرة الذاتية، فإن عملي كمدير تطوير أعمال لشركة ذات سمعة محترمة يعطيني تميزاً مع أقراني في نفس المجال . لقد أظهرت كفاءة استثنائية في إستراتيجيات المبيعات والتسويق، أبحاث السوق، إدارة المنتجات، وخدمة العملاء. لقد وضعت إستراتيجيات التسويق التي ساهمت بشكل بارز في رفع إجمالي مبيعات الشركات التي أعمل بها حالياً و كذلك الشركات السابقة. ولدي أيضاً خبرة واسعة في اختراق السوق من خلال البحث في توجهات السوق وصياغة مفاهيم المبيعات والتسويق لتعزيز نشر المنتجات في الأسواق الجديدة وزيادة قاعدة العملاء.

My attached CV details my experience. I look forward to the opportunity to meet with you to discuss my qualifications further.

إن السيرة الذاتية المرفقة توضح الخبرات. وإبني أتطلع إلى فرصة الإجتماع معكم لمناقشة مؤهلاتي.

Thank you for considering my application.

أشكر لكم تفضلكم بالنظر في طلب الوظيفة.

رائد إسماعيل النويصر

Raied I. Al Nwaiser

جدة ، المملكة العربية السعودية

Jeddah, Kingdom of Saudi Arabia

00966 566694368

ralnwaiser@gmail.com

ralnwaiser@yahoo.com

www.linkedin.com/in/raied-al-nwaiser-b86a394a